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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 13/05 w dniu  09 
listopada  2005 r – godz. 11 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z funkcjonowaniem urządzeń kanalizacyjnych i 

wodociągowych na terenie gminy w następujących 
miejscowościach: Rowy, Gąbino, Osieki, Machowinku – wyjazd 
w teren . 

 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik -   Przewodniczący Komisji , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 7 spośród 8 osobowego składu Komisji , co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji   poddał pod głosowanie w/w  porządek 
obrad . 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  
w/w porządek obrad. 
 
 

Ad. 1.    Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 12/2005 z dnia 27 października  2005 r 
  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 12/2005  bez uwag.  
 
 

Ad. 2. Zapoznanie się z funkcjonowaniem urządzeń 
kanalizacyjnych i wodociągowych  na terenie gminy w 
następujących miejscowościach: Rowy, Gąbino, Osieki, 
Machowinku – wyjazd w teren  
 

 
 

Zgodnie z porządkiem obrad Komisja o godz. 11 10 
udała się w 

teren w celu zapoznania się z problematyką funkcjonowania 
gminnej sieci wodociągowo – kanalizacyjnej.  
 
 
Podczas wyjazdu dokonano oględzin , z technicznego punktu 
widzenia waŜniejszych dla funkcjonowania  sieci obiektów tj. 
oczyszczalni ścieków w m. Rowy oraz wyremontowanych w 
ostatnim okresie hydroforni  w Osiekach Słupskich oraz  
Machowinku. Działanie Komisji miało zatem  charakter 
wybiórczy. Komisji towarzyszył oddelegowany  pracownik 
ZUW w Słupsku -  obsługującego obecnie przedmiotową sieć,   
który zapoznał Komisję  z zakresem prac remontowych 
wykonanych   na    w/w   obiektach   oraz   podzielił   się  
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wszelkimi uwagami dot. funkcjonowania sieci na terenie gminy. 
Poruszane były min. problemy zabarwienia wody pitnej w 
niektórych miejscowościach oraz wydobywania  się 
nieprzyjemnego  zapachu  w obrębie niektórych  działających  
sieci przy przepompowni ścieków. Problemy, które wielokrotnie 
wskazywane były przez dotkniętych przezeń mieszkańców. 
 
Opierając się na sprawozdaniu obsługującego przedmiotową 
sieć naleŜy stwierdzić, iŜ gminna sieć wod.-kan. funkcjonuje 
dobrze i w najbliŜszym czasie nie powinny wystąpić 
jakiekolwiek problemy, które w znacznym stopniu mogłyby 
spowodować utrudnienia w zaopatrzeniu mieszkańców w 
wodę czy teŜ odbioru  od nich ścieków. 
 
Niemniej jednak nieuniknione  są w przyszłości wydatki 
inwestycyjne w zakresie nie tylko rozbudowy sieci, ale równieŜ 
modernizacji istniejących juŜ jej części. Nie naleŜy zapominać, 
iŜ większość hydroforni znajdująca się na terenie gminy 
eksploatowana jest od kilkunastu do kilkudziesięciu lat i  z 
pełnym zaangaŜowaniem naleŜy  dąŜyć  do tego, aby ich stan 
techniczny oraz wygląd w pełni odpowiadał przyjętym 
standardom oraz normom. 

 

 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji    
o godz. 13 10   

zamknął obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
  
  Protokołowała                        Przewodniczący Komisji 

      GraŜyna Frankiewicz    
         KRZYSZTOF  MATYJASIK  

 


